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Szanowny Panie Prezydencie 

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację na temat aktualnego stanu 

prawnego ul. Aliny. Przez wiele lat kwestie własnościowe w/w ulicy były nieuregulowane              

i modernizacja czy remont był niemożliwy. Podczas procedowania dokumentacji dla  

inwestycji KST IV okazało się że to się zmieniło. Proszę o informację czy cały ciąg ul. Aliny jest 

w rękach Gminy Miejskiej Kraków czy tylko fragment od ul. Krzesławickiej? Czy istnieje 

możliwość przeprowadzenia remontu tej drogi?  Jaki jest szacunkowy koszt? Jaki jest 

niezbędny zakres remontu? Czy gestorzy sieci (wodna, kanalizacyjna, gazowa, elektryczna, 

oświetlenie) zgłaszali w ostatnim czasie chęć modernizacji swojej infrastruktury  na w/w ulicy? 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


